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PROTOKÓŁ Nr XXVIII/12 
z obrad XXVIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach 

zwołanej na wniosek Burmistrza Pyrzyc 
na dzień 15 października 2012 r. 

 
godzina rozpoczęcia – 10:05; 

godzina zamknięcia – 10:12; 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – W dniu 11 października 2012 r. 
wpłynął wniosek od Burmistrza Pyrzyc o zwołanie sesji Rady Miejskiej 
z proponowanym porządkiem obrad. Zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie 
gminnym zwołałem obrady XXVIII sesji Rady Miejskiej na dzień dzisiejszy na godz. 
10:00. 
 

Do punktu 1 porządku 
Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak – Otworzył obrady XXVIII –Sesji Rady 
Miejskiej w Pyrzycach. 
 Wniosek Burmistrza o zwołanie sesji wraz z porządkiem obrad stanowi 
załącznik Nr 1 do protokołu. 
 Przywitał radnych, Pana Burmistrza,  Panią Skarbnik, Kierowników 
wydziałów. 
  

Porządek obrad - stanowi zał. Nr 2 do protokołu.  
 

Stwierdził, iż na 15 Radnych obecnych jest 11 radnych, nieobecni:  
Radna Zofia Gumowska; 
Radna Joanna Kołatkiewicz; 
Radna Danuta Cząstka; 
Radny Marian Osękowski, co stanowi wymagane kworum do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 
 

 Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 3 do protokołu; 
 

Przewodniczący Rady – Ryszard Grzesiak - Zwrócił się z pytaniem do radnych i do 
Burmistrza, czy wnoszą jakieś zmiany do porządku obrad. Poinformował, żeby 
wprowadzić zmiany do porządku obrad to wnioskodawca – Burmistrz Pyrzyc musi 
wyrazić zgodę na zmiany. 

 
Nie zgłoszono zmian do porządku obrad. 
 
Do punktu 2 porządku 
 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2012 (Druk Nr 
379/12). 
 

Projekt uchwały stanowi zał. Nr 4 do protokołu.  
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Przewodniczący Rady - Ryszard Grzesiak – Poinformował, iż przed obradami sesji 
Radni nie mieli możliwości doprowadzić do obrad Komisji Rady, więc 
zaproponował, aby Burmistrz wprowadził Radnych do projektu, ewentualnie 
wyznaczona przez niego osoba. 
 
Kier. Wydz. Inwestycji i Zagospodarowania Przestrzennego – Anna Podzińska – 
Hołownia – Jest to zmiana do budżetu, która wynikła po przetargu ograniczonym. 
Mamy dwie inwestycje: budowa drogi w miejscowości Nowielin i budowa drogi 
w miejscowości Krzemlin. W wyniku przetargu, który odbył się 3 października 
kwoty, jakie mieliśmy zaplanowane nie są wystarczające, żeby przeprowadzić 
inwestycje. Jedna i druga inwestycja jest dofinansowana z Agencji Nieruchomości 
Rolnej tak, że mamy dodatkowe środki. Po wykonaniu dokumentacji i uzyskaniu 
pozwolenia na budowę, na te drogi zabrakło nam ok. 40.000 zł, bardzo chcielibyśmy 
zrobić te inwestycje i wykorzystać środki, jakie mamy od ANR.  
 

Przewodniczący Rady - Ryszard Grzesiak – Mam 2 pytania: 
1) Przy otwieraniu sesji mówiłem, że Pan Burmistrz poprosił mnie 11-go 

października, żeby zorganizować sesję. Umówiliśmy się, że jak są ważne 
sprawy dla Gminy to musimy znaleźć czas i tak to też się stało. Natomiast 
chciałem zapytać, dlaczego od 3-go do 11-go października był przestój, czy nie 
można było wcześniej o tym pomyśleć? 

2) Nie koniecznie ten dokument jest czytelny, bo mówimy o kwocie 92.859 zł 
(oczywiście jestem doinformowany, bo pozwoliłem sobie wykonać telefon do 
Pani Skarbnik, która mnie doinformowała), a tutaj jest kwota 91.197 zł, czyli 
brakuje nam tam 1.700 zł. Dzisiaj ja wiem, dlaczego tak jest, ale prosiłbym, 
żeby ewentualnie na ten temat powiedzieć, to samo jest, jeżeli chodzi o tą 
drugą kwotę. Prosiłbym o takie wyjaśnienie, bo ten projekt jest nieczytelny. 
Wydaje się, że nieduże różnice, a jednak są to kwoty dość znaczne, jedna jest 
24.374 zł, druga jest 19.469 zł, a z różnicy to są groszowe sprawy, bo w drugim 
wniosku jest to kwota bez mała 5.000 zł.  

 
Skarbnik Gminy – Danuta Bartków - W budżecie roku 2012 wprowadzając te dwa 
zadania inwestycyjne wprowadziliśmy kwotę 91.197,51 zł dla Nowielina w tym są 
roboty budowlane i koszty projektu oraz nadzoru. Podobnie jest w przypadku 
budowy drogi w Krzemlinie, środki zaplanowane 76.085,75 zł w tym roboty 
budowlane 52.328,25 plus na nadzór i projekt. W związku z tym, że przetarg 
dotyczył wyłonienia wykonawcy tylko i wyłącznie na roboty budowlane, najniższe 
oferty ze złożonych 6. okazały się kwoty SANBUD-u i na roboty tylko i wyłącznie 
budowlane kwota 92.859,78 w przypadku Nowielina, więc brakuje na pokrycie 
kosztów związanych z już wydatkowanymi kwotami na projekt i w drugim 
przypadku, jeśli chodzi o Krzemlin kwota wykonawcy to jest 71.797,96 zł stąd 
mówimy tylko i wyłącznie o braku tych środków na to, co jest dofinansowane 
z Agencji 80% z tych kwot. 
 
Przewodniczący Rady - Ryszard Grzesiak – Czyli rozumiem, że nadzór i projekt nie 
ulega zmianie? 
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Skarbnik Gminy – Danuta Bartków – Już zostały poczynione wydatki na projekty. 
 
Kier. Wydz. Inwestycji i Zagospodarowania Przestrzennego – Anna Podzińska – 
Hołownia – Jeśli chodzi o termin to do 3-go było złożenie ofert, więc musieliśmy 
mieć czas, żeby sprawdzić te oferty, jeżeli są jakieś braki to wtedy wzywamy do 
uzupełnienia i wtedy mamy pewność, że ta najniższa oferta będzie z daną kwotą. 
Może być tak, że ten, kto złożył najniższą ofertę nie ma kompletu dokumentów i ona 
wtedy zostaje odrzucona i wtedy biorę drugą najniższą ofertę, żeby upewnić się, czy 
na pewno będzie to dana kwota. 
 

Przewodniczący Rady - Ryszard Grzesiak – Czyli rozumiem, że ze względów 
proceduralnych. 
 
Kier. Wydz. Inwestycji i Zagospodarowania Przestrzennego – Anna Podzińska – 
Hołownia – Tak. 
 
Nie wniesiono więcej głosów w dyskusji.  
 

Przewodniczący Rady - Ryszard Grzesiak - Poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2012 (Druk Nr 379/12). 
 

Wynik głosowania: 
 Stan na sali - 11; za - 11; przeciw - 0; wstrzymało się - 0;  
 

Przewodniczący Rady - Ryszard Grzesiak - Stwierdził, że uchwała została podjęta. 
Uchwała Nr XXVIII/298/12 stanowi zał. Nr 5 do protokołu. 
 

Do punktu 3 porządku 
 Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący Rady - Ryszard Grzesiak - Zamknął obrady XXVIII nadzwyczajnej 
sesji Rady Miejskiej w Pyrzycach zapraszając wszystkich na następne obrady, które 
odbędą się w dniu 25 października. 
 

Protokołowała: 
Anna Piotrowska 
            Przewodniczący Rady 
 
                Ryszard Grzesiak  


